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Mariola Gaw{owska
Radna Rady Miasta
Wloclarvek

Wloclawek 27.04.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 prorib4 w imieniu mieszkaicow

Zawiila,aby na ulicy Grodzkiej pomigdzy ulic4 Poziomkow4 a ulicq Kalinow4

naprawii zapadniqty odcinek nawierzchni. Nalezy sprawdzii, jaka jest

przyczyna i naprawic jezdniE.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powa2aniem

l\\Qafii'tL*
Mar{ola Gawlowska


